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ГРОМАДСЬКА РАДА СЛАВУТИЧА -  
НЕ ВЕРХОВНА РАДА,

У Славутичі зареєстрова
но понад 60 гром адських 
об'єднань. Своєю активністю 
і неординарною діяльністю 
заявило в місті і об'єднання 
громадян «Громадська рада 
з розвитку міста Славутича».

Керівництво міста, м ісь
ка рада як ніхто були стурбо
вані тим, що у зв'язку із зак
риттям Чорнобильської АЕС 
перед мешканцями постає 
безліч проблем як економіч
них, так і соціальних. Зрозу
міло було одне, що для ство
рення сприятливих умов що
до розриву монопроф іль- 
ності, диверсифікації еконо
міки міста та ЧАЕС, славут- 
чанам необхідно перейняти
ся новою моделлю мислен
ня для формування середо
вища, котре сприяло б пер
спективному розвитку міста, 
підтримувало і підвищувало 
життєвий рівень городян. З 
цією метою у грудні 1996 ро
ку була зареєстрована Гро

мадська рада з розвитку 
міста.

Добровільні члени Гро
мадської ради стали актив
ними учасниками багатьох 
цінних ідей, втілення яких 
сприяло створенню органі
заційно-економічного меха
нізму, що сьогодні уже роз
почав діяти в Славутичі. На 
засіданнях Ради були засно
вані Агентство з розвитку 
бізнесу, Спілка виробників 
товарів та послуг, розгляда
лися питання по створенню 
Фонду розвитку міста, про
ведено конкурс бізнес-ідей, 
переможці якого одержали 
мікропозики та інше.

Головою Громадської ра
ди ось уже четвертий рік оби
рається міський голова Во
лодимир Удовиченко. Актив
ній роботі цього об'єднання 
він приділяє чимало вільного 
часу. Засідання проходять 
щопонеділка з 18-00 години 
і до пізнього вечора. Цього

дня збираються соціально- 
активні мешканці міста в ак
товому залі міськвиконкому, 
де «за круглим столом» мо
жуть вільно висловити свою 
думку, пропозицію, поспілку
ватись з міським головою.

Є у Гром адської ради 
Пам'ятний Знак з написом 
слів Президента України Ле
оніда Кучми, які він сказав, 
перебуваючи у Славутичі: «Я 
вірю в майбутнє міста Славу
тич і його мешканців. Давай
те заради цього спільно пра
цювати».

За активну діяльність по 
соціально-економічному роз
витку міста цей Знак, що ви
готовляється місцевим підп
риємством лазерного прила
добудування «Абріс», за р і
шенням правління Ради уже 
отримали 20 людей. Серед 
них: Володимир Щербина —  
головний спеціаліст об'єкта 
«Укриття», депутат міської ра
ди; підприємці міста —  Гали

на Трофімова, Ільгіз Ісхаков, 
Георгій Сидоров; завідуюча 
відділом економіки та соці
ального розвитку міста Ірина 
Опалєва та інші.

У засіданнях Громадської 
ради міста брали участь ме
неджери проектів ТАSІС та 
ЄС, науковці НАН України, 
фахівці Національного Аген
тства України з питань роз
витку та європейської інтег
рації, інші вітчизняні та іно
земні спеціалісти, які працю
ють в діловій, трудовій, ос
вітній, соціальній сферах.

Гості Славутича, що чули 
про це незвичайне об'єднан
ня, завжди мають бажання 
відвідати його засідання і 
відчути палку любов славут- 
чан до свого міста, їх непри
ховану турботу про своє 
майбутнє.

Людмила ЛЮБИВА, 
завідуюча Центром 

інформації, м. Славутич.

БО ВІДВІДАТИ ЗАСІДАННЯ ЦЬОГО 
НЕЗВИЧАЙНОГО ОБ'ЄДНАННЯ МОЖЕ 
КОЖЕН МЕШКАНЕЦЬ І ГІСТЬ МІСТА


